


Long AC
Automatic
Weight 375 g
Ribs 8
Rib length 58,5 cm
Total length 86 cm
Diameter 105 cm
Cover Polyester Pongee

Die Kraft der Sonne tut uns allen gut – aber ihr Einfluss ist nicht zu 
unterschätzen. Unser neues Sortiment „UV50 – UV Protect by happy rain“ 
schützt von oben gleich zweifach: vor Nässe und vor UV-Strahlen. Die Serie 
ist fröhlich, leicht, und windproof – so  kann man stets unbesorgt gehen, weil 
man sich gut geschützt weiß. Und für’s gute Gewissen: die Imprägnierung ist 
selbstverständlich PFC-frei. Und wie alle happy rain Produkte sind alle Artikel 
durchdacht konstruiert, damit sie belastbar und langlebig bleiben.

Everyone loves a sunny day – but never underestimate the power  
of the sun. Our new product line ”UV50 – UV Protect by happy rain” gives 
you double protection from above: rain and ultraviolet radiation. The series  
is not only in a joyful assortment of colors, it’s also light and windproof –  
giving you carefree protection from rain or shine. Add to that a clear  
conscience because the coating is PFC-free and, like all happy rain products, 
they are conceived to be durable and long-lasting companions through  
any weather.  

Super Mini
Manual 
Weight 275 g
Ribs 8
Rib length 53 cm
Total length 23,5 cm
Diameter 95 cm
Cover Polyester Pongee

Mini AC
Automatic 
Weight 350 g
Ribs 8
Rib length 53 cm
Total length 28 cm
Diameter 95 cm
Cover Polyester Pongee

Ultra Mini Flat
Manual 
Weight 185 g
Ribs 6
Rib length 49 cm
Total length 17,5 cm
Diameter 90 cm
Cover Polyester Pongee
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